

寄件者: Chong Hermose [REDACTED]  
寄件日期: 2026年01月29日星期四 15:52  
收件者: tpbpd/PLAND  
副本: Kevin Ting Hong LAM/PLAND; Eva Ka Yan TAM/PLAND  
主旨: s16 No. A/YL-TT/761 : 回應部門意見  
附件: A\_YL-TT\_761\_回應部門意見.pdf

城規會/規劃處：

大家好。

有關規劃申請編號：A/YL-TT/761，現附上申請人回應部門意見，請查收。

如有什麼問題，請隨時聯絡我。

謝謝。

Ms Chong

## Planning Application No. A/YL-TT/761

Table A: Responses to Departmental Comments

	<b>Departmental Comments</b>	<b>Responses</b>
Comments from EPD (Contact Person: Jeremy FONG, Tel: 2835 2164)		
1	please confirm that whether the septic tank and soakaway system will be designed and constructed according to the requirements of EPD's ProPECC PN 1/23, including requirements for minimum clearance distance, percolation test and certification by Authorized Person;	申請人確認擬議興建的化糞池，將會按照環保處的指引興建，並會委任認可人士監督，會遵守相關條款及指引。
2	please clarify whether the proposed use will involve the use of public announcement system, portable loudspeaker or any form of audio amplification system and whistle blowing; and	申請人不會使用公共廣播系統、吹哨子、使用手提揚聲器或任何形式的擴音系統。
3	please clarify whether all animals will be kept inside enclosed structures with soundproofing materials, 24-hours mechanical ventilation and air conditioning system.	申請人確認所有動物都是寄養在有隔音物料、24小時通風和空調系統的封閉式構築物內。